

《英语好词好句摘抄:有深度有涵养的句子》

在日常英语学习中，我们要养成摘抄的习惯，通过摘抄可以积累大量的英语词汇和短语，丰富自己的词汇量，提升语言表达能力。下面是简答网(jiandongshicai.cn)小编整理的《英语好词好句摘抄:有深度有涵养的句子》，欢迎阅读收藏。



英语好词好句摘抄:有深度有涵养的句子

1.Learn to be yourself, and gracefully to let go of all does not belong to you.

学着做你自己,并优雅地放手所有不属于你的东西。

2.Some people were supposed to walk into your life, teach you a lesson, and then walk away.

很多人闯进你的生活，只是为了给你上一课，然后转身离开。

3.Happiness is time precipitation, smile is the lonely sad.

幸福是年华的沉淀，微笑是寂寞的悲伤。

4.Life isn ' t about waiting for the storm to pass, it ' s about learning to dance in the rain.

生活不是等着暴风雨过去，而是学会在风雨中跳舞。

5.Don't try so hard, the best things come when you least expect them to.

不要着急，最好的总会在最不经意的时候出现。

6.The minute you think of giving up, think of the reason why you held on so long.

在你想要放弃的那一刻，想想为什么当初坚持走到了这里。

7.He who has ability to be such a naughty guy and can be stronger more as well.

有本事任性的人，也会有本事坚强。

8.Always knew looking back on the tears would make me laugh, but I never knew looking back on the laughs would make me cry.

我知道再回首时，那些眼泪想来可笑;却不知再回眸时，那些欢声笑语也能叫我潸然泪下。

9.Don't compare your life to others, you have no idea what their journey is all about. No one is charge of your happiness except you.

不要拿自己的生活跟别人比，因为你无法了解别人的经历。没人能主宰你的'幸福，除了你自己!

10.Sometimes, you just have to pretend that you are happy just to stop everyone from asking you what the hell happened.

有时候，你不得不假装很快乐，只是为了不让别人问“你怎么了?”

11.Nothing improves the memory more than trying to forget.

越是试图忘记，越是记得深刻。

12.Sometimes you must let it go , to see if there was anything worth holding on to.

有时候，你必须放手，才能明白是否它真的值得你拥有。

13.Sometimes goodbye is the only way.

有时候，除了说再见，无路可走。

14.If you hate me,i don't really care,i don't live to please you.

如果你讨厌我，我一点也不介意，我活着不是为了取悦你。

15.The truth may hurt for a little while but a lie hurts forever.

真相会让我们痛一阵，但谎言令我们痛一生。

16.Nothing can't be figured out. The past can't be reached again. 没有什么过不去，只有回不去。

17.Being single means that you are strong enough and patient to wait for the one who deserves you. 单身意味着你足够坚强，有足够的耐心去等待值得拥有你的那个人。

18.Grievances can be told can not be wronged, to take away the love is not real love.

能够说出的委屈便不算委屈，能够抢走的爱人便不算爱人。

19.It's only me who treasures up the memory which belongs to both of us. 明明是两个人的回忆，却只有我一个人珍藏。

20.Use your smile to change the world. Don't let the world change your smile.

用你的笑容去改变这个世界，别让这个世界改变了你的笑容。

21.If I treated you the way you treated me, you would hate me. 如果我用你待我的方式来待你，恐怕你会恨死我。

22.The first step is as good as half over. 第一步是最关键的一步。

23.Stop trying to find a rewind. It's life, not a movie. 别妄想着倒带，这是生活，不是电影。

24.In the story of your life, don't let anybody else hold the pen. 不要让他人执笔，来书写你的生命故事。

25. I love waking up in the morning and not knowing what's going to happen, or who I'm going to meet, where I'm going to wind up. 我喜欢早上起来时一切都是未知的，不知会遇见什么人，会有什么样的结局。

